
Referat af bestyrelsesmøde i Fanø Rideklub den 8. maj 2025 
 
Deltager: Karin, Lone, Signe, Vibse og Pia L. 
Fraværende: Pia N. og Mille 
 
 

Punkt Emne Noter Ansvarlig 

1. Kort opfølgning siden sidst – 
bordet rundt 

Lone laver aftale om service på 
varmesystemet i rytterstuen. 
 
Huskatten fik en behandling mod tæger. 
 

Lone  

2.  Status for klubbens økonomi Økonomien er i styring. Vi afventer dog 
stadigvæk penge fra Kommunen for bl.a. 
lejeudgiften til ridehallen. 
 

 
 
 

3. Aktiviteter Der bliver arbejdsdag søndag den 15. juni kl. 
9-13, så sæt allerede nu kryds i kalenderen. 
Vi er en lille klub og vi er derfor nødt til at 
hjælpes ad med at holde vores klub og 
klubbens faciliteter. Vi synes også at en 
arbejdsdag giver sammenhold og fællesskab 
i klubben og så vil bestyrelsen gerne som tak 
tilbyde frokost. Bestyrelsen har udarbejdet 
en liste over arbejdsopgaver, som bliver 
sendt ud til alle, så hvis man er forhindret så 
kan man tage en opgave alligevel og resten 
af opgaverne fordeler vi på dagen. 
 
Vi er, som mange andre foreninger på øen, 
blevet inviteret af Fanø Kommune til 
promovering af klubben. Vi kunne godt 
tænke os at samle vores forskellige ryttere, 
fra pony games, dressur og spring, som så 
skal filmes. Underviserne får besked om 
tidspunkt og der aftales nærmere.  
 

Bestyrelsen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Pia L. 

4. Elevponyerne Der er underskrevet kontrakt med alle 
halvparter. 
 
Der skal skrives en ny vagtplan for 
elevponyerne. 
 
Det er besluttet, at vi vil sælge Stormy, da 
han anvendes for lidt. Stormy er ikke den 
nemmeste hest at ride, men er meget 
selskabelig og en rar hest. Bestyrelsen er 
enige om, at han vil passe bedre til en privat 
rytter. Vi har spurgt medlemmerne som red 
ham tidligere og de er ikke interesseret i at 
købe ham. Der aftales nærmere om brug af 
en anden elevpony til de 2 medlemmer der 
rider Stormy i dag. 

 
 
 
Vibse 
 
 
Bestyrelsen 
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Næste møde bliver den 11.06 2025 kl. 18:30 

 
Det er besluttet, at elevponyerne skal have 
halv af deres eget wrap og halv fra de 
private, da der er mere tyggetid i det fra de 
private. Elevponyerne får ca. 15 kg til hvert 
måltid, morgen og aften. De er så småt 
begyndt at komme på græs.  
 

5. Henvendelser på mail Henvendelse om ferieudlejning af en 
elevpony vil vi sige ja til, da der er tale om en 
rytter, der har rideerfaring og vi dermed ikke 
skal bruge mange ressourcer på dem. 
 

Vibse 
 
 

6. Fordeling af opgaver der 
giver en god struktur i 
rideklubben 
 

Den blev udsat til næste møde.  

7. Drift i forhold til lejerne Efter sommerferie vil vi arbejde med en 
opdatering af lejekontrakterne og kigge 
nærmere på regler for facilitetskort.  
 
Mille får en plads i løsdriften, ved de private 
heste, til hendes hest ”Lille Grå”. 

Bestyrelsen 
 

8. Opgavelisten og 
årskalenderen 
 

Den er udsat til næste møde. 
 

Bestyrelsen 

9. Evt. Der var ikke noget under punktet.  
 


